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College van B en W

Postbus 5000

7400 GC  Deventer

Schriftelijke vragen art. 46 RVO

Betreft: Regiodeal

Geacht College,

Op 16 februari 2024 ontving onze fractie via de Ingekomen Post een brief van de Regio 

Stedendriehoek over de toegekende gelden voor de Regiodeal:

Regio+Stendriehoek+-+Positief+besluit+over+aanvraag+Regio+Deal+Sterker+in+3D 

(raadsinformatie.nl)

Alhoewel we blij zijn met het behaalde succes, roept het persbericht en de andere berichten en 

informatie rond de toekenning van de Rijksgelden bij onze fractie ook een aantal vragen op.

Uit de nadere informatie over de toekenning (zie tabel hieronder) blijkt dat de Regio 40 miljoen voor 

haar Regio Deal heeft aangevraagd, maar 20 miljoen toegezegd heeft gekregen. 

Bronnen: Aanvragen Regio Deal regio´s Zwolle, Veluwe, Achterhoek en Stedendriehoek.

En: Investeren in de regio: €384,6 miljoen voor 22 nieuwe Regio Deals | Nieuwsbericht | Elke regio telt

1.Wat is de verklaring dat de Regio Stedendriehoek maar de helft van het bedrag toegezegd heeft 

gekregen?

En waarom ligt het percentage toegezegd/totaal en toegezegd/gevraagd bij de Regio Deal regio 

Stedendriehoek in verhouding tot de Rijksbijdrage zoveel lager dan van andere regio´s?

Er is een financieel gat geslagen van 20 miljoen euro in de verdere financiering van de Regiodeal.

2. Hoe wordt dit financiële gat van 20 miljoen euro gedicht?

Wie draait daar voor op, oftewel, hoe wordt dit verdeeld over de deelnemende gemeenten en/of 

partners?

Indien dit financiële gat niet wordt gedicht, wat voor consequenties heeft dit dan voor de uitvoering?

In de brief wordt aangegeven dat het DB van de regio Stedendriehoek binnenkort met partners, zoals 

onderwijs en ondernemers, in gesprek gaat over de realisatie van de Regiodeal. Inmiddels is ook al 

aangegeven dat de ambities groter zijn dan de financiële middelen.

3. Kan het worden aangegeven in welke mate de partners gaan bijdragen aan de realisatie van de 

oorspronkelijke Regiodeal, ook gezien het financiële gat van 20 miljoen?

https://deventer.raadsinformatie.nl/document/13819242/1/Regio+Stendriehoek+-+Positief+besluit+over+aanvraag+Regio+Deal+Sterker+in+3D
https://deventer.raadsinformatie.nl/document/13819242/1/Regio+Stendriehoek+-+Positief+besluit+over+aanvraag+Regio+Deal+Sterker+in+3D
https://www.elkeregiotelt.nl/actueel/nieuws/2024/02/09/investeren-in-de-regio-%E2%82%AC3864-miljoen-voor-22-nieuwe-regio-deals


In hoeverre heeft het DB van de Regio Stedendriehoek er vertrouwen in dat ze alle partners op een 

lijn krijgt met betrekking tot de verdeling van de gelden van de regiodeal en de realisatie van de 

plannen die nu worden gefinancierd door het Rijk middels de Regio Deal? 

Hoe wordt dit proces om tot een voor het Rijk aanvaardbaar pakket te komen precies vormgegeven?

In de brief blijft de rol van de diverse gemeenteraden onderbelicht. 

4. In hoeverre worden de gemeenteraden, gezamenlijk en individueel betrokken bij het verdere 

proces rondom de Regiodeal, en de verdeling van de schaarse gelden over de diverse projecten?

Wat voor mogelijkheden hebben de gemeenteraden, en met name de raad van Deventer, om het 

verdere proces rondom de Regiodeal te beïnvloeden en eventueel bij te sturen?

5. Welke financiële consequenties heeft de Regiodeal voor de bijdrage van de gemeente Deventer 

aan de Regio, voor haar inwoners?

Alvast bedankt voor het beantwoorden van de vragen. We hopen op een spoedige beantwoording.

Met vriendelijke groet,

Kitty Schmidt

Raadslid Deventer Sociaal

Erik van Brink

Raadsopvolger Deventer Sociaal



Grote Kerkhof 1
Postbus 5000
7400 GC Deventer

14 0570
telefoon

direct telefoonnummer

gemeente@deventer.nl
e-mail

Aan de fractie van Deventer Sociaal
t.a.v. 
K. Schmidt
E. van Brink

Interne Post

2024-197 19 maart 2024
kenmerk uw referentie datum

S.B. van der Velden Schriftelijke vragen ex art 46 RvO 
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Geachte mevrouw Schmidt en heer Van Brink,

In uw brief van 26 februari jl. hebt u ons college schriftelijke vragen ex art 46 RvO gesteld over Regiodeal. 
Ons antwoord is als volgt.

Vraag 1 

Wat is de verklaring dat de Regio Stedendriehoek maar de helft van het bedrag toegezegd heeft gekregen?
En waarom ligt het percentage toegezegd/totaal en toegezegd/gevraagd bij de Regio Deal regio 
Stedendriehoek in verhouding tot de Rijksbijdrage zoveel lager dan van andere regio´s?
Antwoord
Het college is buitengewoon verheugd dat er 20 miljoen is toegekend voor de Regio Deal Stedendriehoek. Wij 
vinden een ‘maar’ niet passen bij een bedrag van 20 miljoen. Regio’s konden een aanvraag doen tussen de € 
5 miljoen en € 40 miljoen. Het Rijk heeft geen gedetailleerde toelichting gegeven op de reden dat we € 20 
miljoen toegekend hebben gekregen. 
Regio’s konden een aanvraag doen tussen de € 5 miljoen en € 40 miljoen. Het Rijk heeft geen gedetailleerde 
toelichting gegeven op de reden dat we € 20 miljoen toegekend hebben gekregen. 

Het percentage ‘toegezegd/totaal’ is lager dan in andere regio’s, omdat de totale begroting van onze Regio 
Deal aanvraag, vanwege het grote aantal projecten, hoger lag dan in andere regio’s. Dat is ook de reden dat 
de verhouding ‘toegezegd/gevraagd’ lager lag. We hebben als regio gekozen voor een maximale aanvraag en 
andere regio’s niet. Dit is een bewuste keuze geweest om te laten zien welke opgaven wij als regio willen 
oppakken om de brede welvaart te versterken. Daarentegen scoort onze regio juist goed qua bijdrage per 
inwoner en bijdrage per gemeente. 

Vraag 2
Hoe wordt dit financiële gat van 20 miljoen euro gedicht?
Wie draait daar voor op, oftewel, hoe wordt dit verdeeld over de deelnemende gemeenten en/of partners?
Indien dit financiële gat niet wordt gedicht, wat voor consequenties heeft dit dan voor de uitvoering?
Antwoord
Met de rijksbijdrage van € 20 miljoen hebben we een goed uitgangspunt om in de Regio het gesprek aan te 
gaan op welke onderdelen, binnen de kaders van de aanvraag, deze gelden worden ingezet en welke keuzes 
daarin worden gemaakt. Dit proces van afweging zal in de komende maanden plaatsvinden. Wij hopen met 
het Rijk voor de zomer tot overeenstemming te kunnen komen in een convenant. Binnen de Regio vindt 
eveneens het gesprek plaats over aanvullende financieringsmogelijkheden om projecten die niet vanuit de 
Regio Deal kunnen worden gefinancierd alsnog tot uitvoering te brengen. 



 

In de brief wordt aangegeven dat het DB van de regio Stedendriehoek binnenkort met partners, zoals 
onderwijs en ondernemers, in gesprek gaat over de realisatie van de Regiodeal. Inmiddels is ook al 
aangegeven dat de ambities groter zijn dan de financiële middelen.

Vraag 3
Kan het worden aangegeven in welke mate de partners gaan bijdragen aan de realisatie van de 
oorspronkelijke Regiodeal, ook gezien het financiële gat van 20 miljoen?
In hoeverre heeft het DB van de Regio Stedendriehoek er vertrouwen in dat ze alle partners op een lijn krijgt 
met betrekking tot de verdeling van de gelden van de regiodeal en de realisatie van de plannen die nu worden 
gefinancierd door het Rijk middels de Regio Deal? 
Hoe wordt dit proces om tot een voor het Rijk aanvaardbaar pakket te komen precies vormgegeven?
Antwoord
Bij de indiening van de aanvraag zijn bedragen indicatief weergegeven die vanuit partners, zoals overheden, 
onderwijs en onderzoeksinstellingen, maatschappelijke organisaties, ondernemingen en collectieven worden 
bijgedragen aan de Regio Deal. Deze verdeling vormt de leidraad voor de uitwerking van de Regio Deal. Wij 
kunnen niet spreken namens het DB, maar onze inschatting is dat alle partners begrijpen dat er keuzes 
gemaakt moeten worden. Wij hebben geen enkele reden om te verwachten dat we hier als Regio niet uit 
komen. Mede gelet op hoe we alle partners betrekken bij het proces. 

Er is een tripartiete partnergroep samengesteld met vertegenwoordigers van overheid, bedrijfsleven en 
kennisinstellingen die het proces van de Regio Deal verder vormgeeft. Ook zal het gesprek met het Rijk 
worden gevoerd over de criteria die zij hebben vastgesteld voor de besteding van de rijksbijdrage. Alle 
projecten die worden uitgevoerd, richten zich op het versterken van brede welvaart in de regio.

Vraag 4
In hoeverre worden de gemeenteraden, gezamenlijk en individueel betrokken bij het verdere proces rondom 
de Regiodeal, en de verdeling van de schaarse gelden over de diverse projecten?
Wat voor mogelijkheden hebben de gemeenteraden, en met name de raad van Deventer, om het verdere 
proces rondom de Regiodeal te beïnvloeden en eventueel bij te sturen?
Antwoord

De Regio Deal past binnen de kaders zoals die zijn vastgelegd in de Strategische Visie en het 
Uitvoeringsprogramma van de regio, waar de raden hun input hebben gegeven. De Regio Deal is een SPUK 
(Specifieke uitkeringen). De SPUK wordt verstrekt aan een centrale partner, de regiokassier. Die regiokassier 
is volgens regelgeving een provincie, gemeente of openbaar lichaam (“zwaarste” vorm van een 
gemeenschappelijke regeling). In deze Regio Deal moet nog besloten worden wie de regiokassier wordt. De 
regiokassier stelt een subsidieregeling waarin de regiopartners in gezamenlijkheid selectiecriteria en het 
selectieproces voor het honoreren van projectinitiatieven vaststellen. Ook het evalueren, de rapportage en 
verantwoording van projecten zal nadere uitwerking vergen. Hiertoe wordt een plan van aanpak opgesteld dat 
met de gemeenteraad zal worden gedeeld. Ook de betrokkenheid van de raad zal daarin een plek krijgen.

Vraag 5
Welke financiële consequenties heeft de Regiodeal voor de bijdrage van de gemeente Deventer aan de 
Regio, voor haar inwoners?
Antwoord

De bijdragen die de gemeente Deventer levert aan de Regio, worden gedekt uit de door uw raad vastgestelde 
meerjarenbegroting. Uw raad heeft bij vaststelling van de gemeentebegroting 2024 ingestemd met een 
reservering van € 2 mln. eenmalig als co-financiering voor projecten uit de Regio Deal. De raad heeft 
daarmee de bevoegdheid om projectbudgetten ter besteding van die middelen te autoriseren. 

Burgemeester en wethouders van de gemeente Deventer,
de secretaris, de burgemeester,



J.P. Wassens R.C. König
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